

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 09-15/04/2020

Prayer items 2nd week of April

1.Family

- A) Pray for wisdom and faith during this Holy Week as we commemorate Maundy Thursday, Good Friday and Easter Sunday (for the first time) in our own homes and online. Pray that every family is able to participate fully and draw closer to God and each other through these worship services.
- B) Pray for families to continue to be patient in waiting for the MCO to end. Pray also that families will be patient should the MCO be extended again, and obedient in maintaining social distancing if the MCO has been lifted.
- C) Pray for those working in the frontlines and their family members are kept safe from the virus and that they too can have time of rest, worship devotion and family bonding.

2.Church

- A) As we commemorate Maundy Thursday, Good Friday and Easter Sunday, we remember the life and work of our Lord, Jesus Christ. Pray that the church will come together in their own homes, and online to worship and intercede for our nation; especially amid this time of pandemic and movement control.
- B) Pray for own church community, that we continue to be sensitive to the needs of our neighbours, especially those who are sick, poor, alone and in need. Pray that God gives us the strength and courage to step out and meet those needs.

3.Country

- A) Pray for wisdom and God's guidance as our nation's leaders continue to tackle the COVID-19 pandemic, the national economy, and the welfare situation in Malaysia. Pray also that as we edge nearer to the Hari Raya Puasa, pray that the government will know how best to allow everyone to operate the bazaars (or to close them this year).
- B) Pray that God provides wisdom to our leaders, and to the MCO enforcers (Police, army, RELA, and Health Inspectors) when they handle the enforcement of the movement control. Pray that they will be fair, and wise in handling every case and arrest. Pray also for the rakyat to be obedient and to follow the rules set during this time of movement control.
- C) Pray for God's mercy on our land in this outbreak season. Let us steel ourselves in the Lord, and continue fasting and praying before God.

4.World

- A) Pray that people of all nations, races and peoples will come together in prayer, and stand united in our efforts to stop the spread of the COVID-19 virus. Pray that the nations will work together and strive to get the pandemic under control and to formulate a vaccine to save the lives of those infected.
- B) Pray for all souls in this world. May all who lives in fear to seek for peace and found Lord Jesus.

卫理公会以萨迦守望者 09-15/04/2020

四月第二个星期的祷告事项

1.家庭

- A) 在这圣周里，我们将第一次在各自的家中，在科技网络的使用下，纪念最后晚餐，受难节与复活节。求主赐下智慧与信心，好让每个家庭都能透过敬拜，崇拜与上帝和彼此亲近。
- B) 祈求大众家庭继续耐心等待 MCO 结束。如果 MCO 再次延续，也同样有坚定的耐心，并在 MCO 解除后，能顺应维持“安全距离”。
- C) 为在前线工作的人们及其家人的安全代祷，愿他们也可以有休息，敬拜和建立家庭的时间。

2.教会

- A) 当我们纪念最后晚餐，耶稣受难日和复活节时，我们须记得我们主耶稣基督的生活和工作。祈求会友们，特别是在疫情爆发和行动控制的这段时间，在自己的家中与家人聚在一起，并在科技网络的协助下，为我们的国家祈祷和祈求。
- B) 为自己的教会社区祈祷，使我们继续对邻居的需求保持敏感，特别是那些生病，贫穷，孤独和有需要的人。祈求上帝赐给我们力量和勇气，迈出并满足这些需求。

3.国家

- A) 为我们国家的领导人祷告，使他们有智慧继续应对 COVID-19，国民经济和马来西亚百姓的福利。也纪念即将来临的斋戒月，祈祷政府知道如何最好地处理斋戒月集市的课题。
- B) 祈求上帝赐下智慧给 MCO 执法人员（警察，军队，RELA 和卫生检查员）来执行行动控制与管制。祈求他们在处理每一个案件和逮捕时将是公平，明智的。还祈求百姓服从并遵守在此行动控制期间设定的规则。
- C) 马来西亚疫情仍在持续爆发中，求神怜悯医治这地，并且自己也立定心志，以禁食祷告来祈求。

4.世界

- A) 愿世界各国，万民万邦在祷告中得以团结，并共同努力阻止 COVID-19 病毒的传播。祈求各国共同努力，努力控制病毒的传播，并制定疫苗以挽救被感染者的生命。
- B) 为这世上每一个灵魂代求：愿活在恐惧中的人开始寻找真平安时，能够遇到主耶稣祷告。

Isakhar Pengawal Methodist 09-15/04/2020

Doa minggu kedua April

1.Keluarga

- A) Berdoa untuk kebijaksanaan dan iman semasa Minggu Suci ini, di mana kami mengingati Hari Khamis Suci, Hari Jumaat Agung dan Hari Easter (untuk kali pertama) di rumah kita sendiri dan dalam talian. Berdoalah supaya setiap keluarga dapat menyertai sepenuhnya dan mendekatkan diri kepada Tuhan dan satu sama lain menerusi perkhidmatan ibadah ini.
- B) Berdoa agar keluarga akan terus bersabar sambil menunggu kawalan pergerakan berakhir. Berdoa juga bahawa keluarga akan bersabar sekiranya kawalan pergerakan ini dilanjutkan lagi, dan taat dalam mengekalkan jarak sosial jika ianya diangkat pada masa yang telah dijanji.
- C) Berdoalah untuk mereka yang bekerja di barisan hadapan dan ahli keluarga mereka supaya mereka selamat daripada jangkitan virus, dan mereka juga boleh mempunyai masa istirahat, penyembuhan ibadat dan ikatan keluarga.

2.Gereja

- A) Sambil kita memperingati Hari Khamis Suci, Hari Jumaat Agung dan Hari Easter, kita juga mengingati kehidupan dan kerja Tuhan kita, Yesus Kristus. Berdoalah agar gereja akan berkumpul di rumah masing-masing, dan dalam talian untuk menyembah dan memberi syafaat bagi negara kita; terutamanya di dalam masa pandemik dan kawalan pergerakan ini.
- B) Berdoa untuk masyarakat gereja sendiri, supaya kita terus peka terhadap keperluan jiran kita, terutamanya mereka yang sakit, miskin, bersendirian dan mereka yang serba kekurangan. Berdoalah agar Tuhan memberi kita kekuatan dan keberanian untuk melangkah keluar dan memenuhi keperluan tersebut.

3.Negara

- A) Berdoa untuk hikmat dan bimbingan Tuhan untuk pemimpin negara kita ketika mereka bertungkus-lumus untuk mengatasi pandemik COVID-19, untuk menyelamatkan ekonomi negara, dan mengawal keadaan kebajikan di Malaysia. Berdoa juga bahawa ketika kita semakin dekat dengan Hari Raya Puasa, berdoa agar kerajaan akan tahu cara terbaik untuk membolehkan rakyat mengendalikan bazar (atau menutup mereka tahun ini).
- B) Berdoa agar Tuhan memberi kebijaksanaan kepada pemimpin kita, dan kepada penguatkuasa MCO (Polis, tentera, RELA, dan Inspektor Kesihatan) ketika mereka mengendalikan penguatkuasaan

pengawalan gerakan. Berdoalah agar mereka menjalankan tugas dengan adil, dan bijaksana didalam setiap kes dan penangkapan. Berdoa juga agar rakyat patuh dan mengikut peraturan yang telah ditetapkan pada masa kawalan pergerakan ini.

C) Berdoa untuk wabak yang berterusan di Malaysia supaya Allah berbelas kasihan dan menyembuhkan negara kita, serta kita jemaat Kristian menetapkan hati untuk berpuasa untuk berdoa .

4.Dunia

A) Berdoa agar semua bangsa, kaum dan masyarakat akan berdoa bersama-sama, dan bersatu dalam usaha kami untuk menghentikan penyebaran virus COVID-19. Berdoalah agar negara-negara akan bekerjasama dan berusaha untuk mengawal pandemik dan merangkakan vaksin untuk menyelamatkan nyawa mereka yang telah dijangkiti.

B) Berdoa untuk setiap jiwa di dunia ini: Semoga mereka yang hidup dalam ketakutan mula mencari kedamaian sejati iaitu bertemu dengan Tuhan Yesus .